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Από το υπ’ αριθ. 5/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 135/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εισήγηση της Τ.Κ. Άμμου για Μ.Π.Ε. για την 
αδειοδότηση του έργου «Αμμοληψία και 
αποκατάσταση στα με αριθμό 191,192 και 193 
ιδιόκτητα αγροτεμάχια του αγροκτήματος Άμμου στην 
παρόχθια περιοχή του ποταμού Αλιάκμονα» από την 
εταιρία «ΚΕΝΤΑΥΡΟΣ Ο.Ε.».  

 
         Σήμερα 28 Φεβρουαρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 24-2-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Χ. 
Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Κ. 
Συμεωνίδης, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 24)Λ. 
Τσαβδαρίδης, 25)Α. Νεστορόπουλος, 26)Α. Γκαμπέσης, 27)Κ. 
Κοστογλίδου, 28)Α. Βεσυρόπουλος, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Σ. Κουμτσίδης, 37)Ι. 
Σοφρόνωφ, 38)Γ. Μελιόπουλος, 39)Ι.Αγγέλογλου. 

Π. Τσαπαρόπουλος, Κ.Κουτσαντάς 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η.Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Παπαδόπουλος, Ι. Λιάτσιου, Ν. 
Αγγέλου, Ι.Καπετανίδης. 

Κ. Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Η. Μπατσαράς, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. 
Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. 
Κακαγιάννης, Σ. Ρίσσου, Χ. Τσανασίδης,  Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ.Λαμπριανίδης, 
Μ.Τέτος. 

 
Σημείωση: 1)Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.128/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας και Β.Παπαδόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.129/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Κ.Παναγιωτίδης, 
Θ.Κορωνάς και προσήλθε ο κ. Β.Παπαδόπουλος. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.131/2012 απόφασης Προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης και Θ.Κορωνάς και 
αποχώρησε ο κ Κ.Συμεωνίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.134/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Ε.Γουναράς και 
Κ.Συμεωνίδης.  
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ.135/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Παναγιωτίδης. 

 
 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 22-2-2012 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη,  που έχει ως εξής: 
             Το Τμήμα Συλλογικών Οργάνων της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας με 
το υπ΄ αρίθμ. 135074/4404/4-7-2011 έγγραφό της, μας αποστέλλει ανακοίνωση του 
Π. Σ. με θέμα : «Δημοσιοποίηση ανακοίνωσης – πρόσκλησης» που αφορά σε Μελέτη 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων για την περιβαλλοντική αδειοδότηση του έργου : 
Αμμοληψία και αποκατάσταση στα με αριθμό 191,192 και 193 ιδιόκτητα αγροτεμάχια 
του αγροκτήματος Άμμου στην παρόχθια περιοχή του ποταμού Αλιάκμονα, (εκτός της 
κοίτης των πλημμυρών) σε έκταση συνολικού εμβαδού 15.485 τ.μ., από την εταιρία 
«ΚΕΝΤΑΥΡΟΣ Ο.Ε.» στο Τ.Δ. Άμμου – Δήμου Βέροιας Ν. Ημαθίας. 
           Η Τοπική Κοινότητα Άμμου με το υπ’ αριθμ. 7821/20-02-2012 έγγραφό του 
γνωμοδοτεί θετικά για το Θέμα. 
           Κατόπιν αυτών παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Βοργιαζίδης: Πρόεδρε δεν ξέρω αν πρέπει να πω κάτι, είναι η γνωστή διαδικασία που 
κάνουμε, γνωμοδοτεί πρώτα το τοπικό συμβούλιο και μετά ο δήμος, από τις μελέτες 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων, ιδιωτική αμμοληψία σε τρία αγροτεμάχια συνολικής 
έκτασης 15,5 στρεμμάτων. 
 Μελιόπουλος: Αυτό που θα ήθελα να ρωτήσω εγώ τόσο και προς τον 
κ.Βοργιαζίδη που υπογράφει το εισηγητικό κι αν είναι εδώ κι ο εκπρόσωπος της 
τοπικής κοινότητας Άμμου, είναι αν έχουν γίνει ήδη αμμοληψίες στα αγροτεμάχια τα 
οποία αναφέρονται εδώ στο 191,192 και 193 κι αν θέλει στα γρήγορα έτσι να μου 
πείτε κ.Βοργιαζίδη σε τι αφορά η αποκατάσταση, πως θα γίνει η αποκατάσταση σ’ 
αυτό το κομμάτι. 
 Βοργιαζίδης: Κ.Μελιόπουλε, δεν ξέρω να απαντήσω, δεν είναι κάτι που 
ελέγχει ο δήμος, δεν είμαστε η ελέγχουσα αρχή, ούτε η αδειοδοτούσα αρχή και 
βεβαίως δε μας απασχολεί σα δήμο το πως θα γίνει η αδειοδότηση, είναι ένα ιδιωτικό 
κομμάτι, είναι άλλοι φορείς, είτε κτηματική περιουσία, είτε τμήμα περιβάλλοντος της 
Περιφερειακής Ενότητας η οποία ελέγχει αυτό το γεγονός, δεν το ελέγχουμε εμείς. 
Είμαστε αναρμόδιοι εντελώς, εμείς απλώς γνωμοδοτούμε, είναι τυπικό το θέμα, η 
δική μας γνωμοδότηση είναι τυπική καθαρά. 
 Νεστορόπουλος: Μήπως ξέρετε να μας πείτε της εταιρίας «ΚΕΝΤΑΥΡΟΣ», 
ποιοι είναι οι εκπρόσωποι; Αν είναι από το νομό μας;  
 Βοργιαζίδης: Ανανιάδης και Τρέβλας αν δεν απατώμαι, νομίζω είναι από εδώ, 
νομίζω, δεν είμαι σίγουρος. 
 Κουρουζίδης: (Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της 
επόμενης πλευράς κασέτας) είναι η περιοχή που μέχρι πέρυσι γινόταν οι 
αμμοληψίες από τον προηγούμενο κ.Δάμτση, αν είναι αυτή η περιοχή. Αυτό που 
ρωτώ είναι να μάθουμε ποια είναι η περιοχή στην οποία θέλουμε να κάνουμε 
αποκατάσταση με μπάζα, αν μπορούμε να ξέρουμε, γιατί υπάρχει μια συγκεκριμένη 
περιοχή εκεί που γίνονταν αμμοληψίες παλιότερα, όπως διάβασα το κείμενο εμένα 
αυτή η περιοχή μου ήρθε στο μυαλό, αριστερά από το ανάχωμα, ένα βαθούλωμα στο 
οποίο μέσα αυτή τη στιγμή φωλιάζουν διάφορα σπάνια πουλιά. Καταλαβαίνουμε την 
ανάγκη του νομοθέτη για αποκατάσταση αλλά νομίζω ότι η αποκατάσταση με μπάζα 
δημιουργεί ένα πρόβλημα διαφορετικό.  
 Πρόεδρος: Να υποθέσω κ.Κουρουζίδη αν σας ερμηνεύω καλά ότι πιστεύετε 
ότι έχει αυτορυθμιστεί ο χώρος οικολογικά.   
 Κουρουζίδης: Ναι δηλαδή δε χρειάζεται να γίνει μπαζοποίηση της περιοχής. 
 Βοργιαζίδης: Κατά το εισηγητικό δεν έχουμε σκεφτεί βέβαια το χώρο, αυτή 
είναι μια φυτεία με ροδάκινα επίπεδη, δεν απέδωσε η φυτεία με τα ροδάκινα λόγω 
του εδάφους και γι’ αυτό το λόγο οι άνθρωποι θέλουν να κάνουν την αμμοληψία σε 
αυτά τα 15,5 στρέμματα και πάλι κατά τη μελέτη εκ των υστέρων θα κάνουν 
αποκατάσταση με φυτικό χώμα και ενδεχομένως να φυτέψουν κάποιες λεύκες οι 
οποίες κατά την άποψή τους εκεί πέρα μπορούν να μεγαλώσουν και να τους δώσουν 



κάποια ξυλεία αργότερα. Είναι σε μια απόσταση 450 μέτρα από την όχθη του 
Αλιάκμονα, τώρα ακριβώς να σας πω δεν το έχω επισκεφθεί, δεν το γνωρίζω. 
 Αγγέλογλου: Θεωρώ απαράδεκτο αυτό που λέει ο κ.Βοργιαζίδης, ότι είναι 
ιδιόκτητος ο χώρος, δεδομένου ότι έχει κάποιος δικαίωμα σε ιδιόκτητο χώρο να κάνει 
μια χωματερή; κατά μείζονα λόγο δεν μπορεί σε ένα ιδιόκτητο χώρο να ρίξει μπάζα 
γιατί οι παροικούντες την Ιερουσαλήμ ξέρουν πολύ καλά αυτό το τέχνασμα. Γίνεται 
μια αμμοληψία, δηλαδή στην ουσία πρώτα πυροβολούν οι άνθρωποι και μετά 
σκοπεύουν, στη συγκεκριμένη περίπτωση μετά βγάζουν άδεια οπλοφορίας, κάπως 
έτσι γίνεται στο ποτάμι κι έχει καταντήσει όπως κατάντησε. Το 2013 θα είναι 
αναγκαστικό πλέον πώς να διαχειρίζονται οι πόλεις, οι δήμοι, τα μπάζα τους. Καλά 
θα είναι από τώρα να γίνει ένα πρόγραμμα για να προλάβουμε το κακό, αυτό το ίδιο  
κακό που έγινε με τις χωματερές τις ανεξέλεγκτες.  
 Βοργιαζίδης: Να απαντήσω παρακαλώ. Νομίζω ότι ο κ.Αγγέλογλου δε με 
παρακολούθησε. Σαφέστατα και μπορούσε το ιδιόκτητο το κομμάτι από τη στιγμή 
που θα πάρουν άδεια να κάνουν αμμοληψία, το τι θα κάνουν μετά είναι ευθύνη των 
υπηρεσιών που τους αδειοδοτούν, να το ελέγξουν κι όχι δική μας, δεν αδειοδοτούμε 
εμείς κ.Αγγέλογλου, το ξαναλέω. Υπάρχουν αρμόδιες υπηρεσίες που αδειοδοτούν.  
 Αγγέλογλου: Σ’ αυτή την περίπτωση υπάρχει ο ελεγκτής περιβάλλοντος, 
νομίζω πως θα έπρεπε να δούμε που  είναι αυτό το κτήμα, δεν μπορούμε δηλαδή να 
ψηφίζουμε έτσι χωρίς να πάει να το έχει δει κανένας. Ο  κ.Βοργιαζίδης νομίζω 
ομολόγησε ότι δεν το έχει δει. Είναι δυνατόν στο ποτάμι να ρίχνονται μπάζα;  
 Πρόεδρος: Η κοινότητα η τοπική έχει αποφασίσει και το γνωρίζει πολύ καλά 
πού βρίσκεται και εισηγήθηκε θετικά. 
 Αγγέλογλου: Ας μας πει ο πρόεδρος αν έχει ήδη γίνει αμμοληψία ή όχι. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη; 

Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος 

και Ι.Αγγέλογλου. 
Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την εισήγηση του αντιδημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη. 
2.- Το με αρ. πρωτ. 37092/4-7-2011 έγγραφο του Τμήματος Συλλογικών Οργάνων 
της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης. 
3.- Το με αριθ. πρωτ. 7821/20-2-2012 έγγραφο της Τ.Κ. Άμμου. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης).  
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

         Αποδέχεται την εισήγηση του Συμβουλίου της Τ.Κ. Άμμου και γνωμοδοτεί 
υπέρ της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων και της χορήγησης συναίνεσης για 
την αδειοδότηση του έργου «Αμμοληψία και αποκατάσταση στα με αριθμό 191,192 
και 193 ιδιόκτητα αγροτεμάχια του αγροκτήματος Άμμου στην παρόχθια περιοχή του 
ποταμού Αλιάκμονα» από την εταιρία «ΚΕΝΤΑΥΡΟΣ Ο.Ε.», που βρίσκεται στην 
εκτός σχεδίου περιοχή της Τ.Κ. Άμμου, με τη διατήρηση των νόμιμων επιφυλάξεων. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  135 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Λιάτσου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Παπαδόπουλος  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ν. Αγγέλου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ι. Καπετανίδης  
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  20-3-2012 
Η Δήμαρχος 

 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Σ.  Κουμτσίδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 

 
 
  
 


